
   

SHK Södertäljes styrelsemöte 2019-09-10. 
 

Närvarande: Tommy Eriksson, Miriam Huttunen, Annica Sandström , Jeanetté Gustafsson, Jan-

Lennart Andersson och Annica Ahlberg Valdna. 

 1    Mötets öppnande. Ordförande hälsar välkomna och förklarar mötet öppnat. 

 2    Val av mötesfunktionärer. Annica Sandström sekreterare, Jeanetté                                        

Gustafsson justerare. 

 3    Godkännande av dagordning. Följdes, men fokus lades på vision 20/22. 

 4    Föregående styrelseprotokoll.Gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna. 

 5.   Mål och handlingsplan. Uppdaterades förra mötet, inget denna gång. 

 6.    Åtgärdslistan. Gicks igenom. 

 7.    Kassörens rapport. Ingen rapport för augusti på grund av kassörens datahaveri. 

 8.  Ärenden för diskussion/beslut. 

  a.  Terminsfester. Kvarstår. 

  b.  AU-protokoll. Beslut fattades om avdelning av hagen.  

  9.  Rapporter. Inga rapporter. Här påbörjas diskussion om vision 20/22. Cs har nytt möte 

14/9 om detta. Det diskuterades lite om den vänliga klubben, vikten av att skapa ett gott 

rykte. Hundtestet måste spridas och utvecklas. Det vi tyckte är viktigast är satsning på 

utveckling och god kompetens hos instruktörerna. 

10. Styrande dokument. Punkten utgick.  

11. Tillkommande ärenden. Punkten utgick. 

12. Nästa styrelsemöte. 2019-10-08. 

13. Mötets avslutande. Ordförande tackar samtliga medverkande och avslutar mötet. 

                          

                          



         

  

Ordförande                                             Sekreterare                                               Justerare 

 

…..........................                                 ….............................                                …......................... 

Tommy Eriksson                                   Annica Sandström                               Jeanetté Gustafsson 

 


